

## Sgt J.E. Grant, CD



Sgt Justin Grant will retire from the CAF on 01 November 2022 after twenty years of service. Justin was born into a military family in 1984 in the town of Antigonish, Nova Scotia. He joined the CAF in October 2002 at CFRC Det Sydney and completed Basic Training at CFLRS St. Jean. Basic Training was followed by Mar Eng Tech QL3 at CFB Esquimalt.

Sgt Grant's first posting was to HMCS Iroquois at CFB Halifax in 2003 during which time he deployed to the Mediterranean as part of ACTIVE ENDEAVOUR in 2006-2007. Upon his return, he completed Mar Eng Tech QL5 from 2007 to 2009 and was then posted to HMCS Athabasca. Sgt Grant deployed on Op CARIBBE in spring of 2011 and was presented with the Queen's Diamond Jubilee medal for his efforts. Following a promotion to MS

later that year, he was posted back to CFLRS St. Jean as a Section Commander in 2012.

In 2013, Justin requested a Voluntary Occupational Transfer to RM Tech. His first RCAF posting was to CFB Cold Lake in 2015, which was followed by a promotion to MCpl, and a deployment on Op REASSURANCE, Latvia, in the spring of 2017. Shortly after his return, he deployed on Op NORTHERN DENIAL during Christmas of 2017 and again the following summer. He was then deployed on JTF-I Op IMPACT in 2018-2019. Promoted to his current rank in the spring of 2019, Sgt Grant returned to CFB Cold Lake where he completed QL6 in the fall of 2019. He was then posted to his final unit, 1 ESU, in Kingston, Ontario. While at 1 ESU Sgt Grant deployed once to OSH-LAC in Jamaica.

Following his release from the CAF, Sgt Grant, his wife Jessica and their two children, Jackson and Jordan, will move back to Antigonish, Nova Scotia. There, he will take time to reorient his life and reconnect with his family before pursuing any further employment.

Congratulatory messages, well wishes, and anecdotes can be sent to Sgt B.H. Steadman at [Brad.Steadman@forces.gc.ca](mailto:Brad.Steadman@forces.gc.ca). Sgt Grant will have a Depart with Dignity celebration at the Warrant Officers' & Sergeants' Mess, 18 Craftsman Blvd, Kingston, ON, K7K 7B4, on 28 October 2022, starting at 13:00 hrs.

## Sgt J.E. Grant, CD



Sgt Justin Grant prendra sa retraite des FAC le 1<sup>er</sup> novembre 2022 après vingt ans de service. Justin est né au sein d'une famille militaire en 1984 dans la ville d'Antigonish en Nouvelle-Écosse. Il s'est enrôlé dans les FAC en octobre 2002 au CRFC Dét Sydney et a complété son entraînement de base à l'École de leadership et de recrues des Forces canadiennes (ELRFC) à St-Jean-sur-Richelieu. L'entraînement de base a été suivi par son cours de Mécanicien de marine N3 à la BFC Esquimalt.

Sgt Grant a initialement été muté sur le NCSM Iroquois puis ensuite à la BFC Halifax en 2003 qui durant laquelle il a déployé en Méditerranée pour 'ACTIVE ENDEAVOUR' en 2006-2007. Lors de son retour, il a complété son cours de Technicien de mécanicien N5A de 2007 à 2009 et a par la suite été muté sur le NCSM Athabasca. Sgt Grant a été déployé sur la mission Op CARIBBE printemps 2011 et a été présenté la médaille du jubilé de diamant de la Reine Elizabeth II pour ses efforts. Suite à une promotion au Matelot-chef (matc) plus tard cette année-là, il a été réaffecté à l'ELRFC Saint-Jean en tant que Commandant de section en 2012.

En 2013, Justin a fait la demande pour un reclassement volontaire en tant que Technicien en réfrigération. Sa première mutation sur une base de la force aérienne a été à la BFC Cold Lake en 2015, qui fut suivi s'une promotion à Cplc, et ensuite d'un déploiement à Op RÉASSURANCE en Lettonie au printemps 2017. Brièvement après de son retour, il a redéployé sur l'Op NORTHERN DENIAL pendant Noël 2017 et à nouveau l'été suivant. Par la suite, il a été déployé sur JTF-I Op IMPACT en 2018-2019. Promu à son rang actuel au printemps 2019, Sgt Grant est retourné à la BFC Cold Lake pour ensuite compléter son N6A à l'automne 2019. Il a par la suite été muté au 1 UAG à Kingston, Ontario. Pendant son temps au 1 UAG, Sgt Grant a déployé sur OSH-LAC en Jamaïque.

Après sa libération des FAC, Sgt Grant, sa conjointe Jessica et leurs deux enfants, Jackson et Jordan, vont retourner à Antigonish, Nouvelle-Écosse. Une fois sur place, il prendra du temps afin de réorienter ses plans futurs et reconnecter avec sa famille avant de poursuivre sa carrière en tant que civil.

Les messages de félicitations, meilleurs vœux, et anecdotes peuvent être envoyé au Sgt B.H. Steadman à [Brad.Steadman@forces.gc.ca](mailto:Brad.Steadman@forces.gc.ca). Sgt Grant va avoir une cérémonie de départ dans la dignité au Mess des adjudants et des sergents, 18 Craftsman Blvd, Kingston, ON, K7K 7B4, le 28 octobre 2022, commençant à 13h00.